

KE HU Y QUAN

庆祝
亚太裔
美国人
传统月



五月

关继威，又名Jonathan Ke Quan，凭借在科幻电影《瞬息全宇宙》中饰演威蒙德一角获得2023年奥斯卡最佳男配角奖。关继威是仅有的两位获得奥斯卡最佳男配角奖的亚裔演员之一，也是第一位获得奥斯卡金像奖的越南裔演员。

除了奥斯卡金像奖，关继威还凭借2022年的角色获得了金球奖和美国演员工会奖，成为第一位获得美国演员公会个人奖项的亚裔男演员。



上世纪80年代，作为一名童星，关继威通过在《夺宝奇兵2》中饰演Short Round以及在《七宝奇谋》中饰演Data而名声大振。关继威出生在越南南部的西贡，1978年，他的家人逃到香港，并于1979年依靠“美国难民接纳计划”获准进入美国。作为一名入籍公民，关继威在加州长大并居住。



专业人士工会

全州范围内的专业人士工会——NYSUT——热烈庆祝亚裔和太平洋岛民后裔所取得的辉煌贡献。NYSUT成员可免费下载本海报的PDF版本及打印稿（数量有限制）。如需免费下载本海报，请访问：nysut.org/publications。

KE HUY QUAN

CELEBRATE
**ASIAN
PACIFIC
AMERICAN
HERITAGE
MONTH**



MAY



Ke Huy Quan, also known as Jonathan Ke Quan, won the 2023 Academy Award for Best Supporting Actor for his role as Waymond Wang in the science fiction film *“Everything Everywhere All at Once.”* Quan is one of only two actors of Asian descent to win the Academy Award for Best Supporting Actor, and the first Vietnam-born actor to win an Academy Award.

In addition to the Academy Award, Quan also received a Golden Globe and a Screen Actors Guild Award for the 2022 role, becoming the first Asian man to win in any individual SAG Award category.



Quan rose to fame as a child actor in the 1980s playing Short Round in *“Indiana Jones and the Temple of Doom”* and Data in *“The Goonies.”* Born in Saigon, South Vietnam, Quan’s family fled to Hong Kong in 1978 and were admitted to the United States as part of the Refugee Admissions Program in 1979. A naturalized citizen, Quan was raised and resides in California.



NYSUT, a statewide union of professionals, is proud to celebrate the contributions of individuals of Asian and Pacific Islander descent. Downloadable PDF versions and printed copies of this poster are free, in limited quantities, to NYSUT members. For a free download of this poster, visit nysut.org/publications.